
Stanka Vulović:

Napisao Redakcija
subota, 07 mart 2015 18:06

- Smatra da je veoma bitno što pre rešiti problem sa psima lutalicama. Manje-više zbog nas
starijih, ali svakako to treba uraditi zbog dece. Jedino što meni pada na pamet kao moguće
rešenje jeste neki azil za pse, jer bi ih samo to uklonilo sa ulica gde ugrožavaju prolaznike i
decu.  
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